
Grundejerforeningen Møllestensparken        
 

 

Referat af generalforsamlingen den 17. november 2024, kl. 13-17 
 
 

Punkt 1.1 Valg af dirigent, jf. § 6, stk. 4  

Uddybning af 
punktet 
 

Bestyrelsen indstiller til forsamlingen, at Jarl (nr.  27) vælges som dirigent. 

Beslutning 
 

Jarl er valgt til dirigent. 

 
 

Punkt 1.2 Valg af referent 

Uddybning af 
punktet 
 

Bestyrelsen indstiller til forsamlingen, at Simon (nr. 12) vælges som referent. 

Beslutning 
 

Simon (12), er valgt som referent. 

 
 

Punkt 1.3 Registrering af mødedeltagere inkl. fuldmagter 

Uddybning af 
punktet 

Af vedtægterne fremgår det at: 
”Alle valg og almindeligt foreliggende sager afgøres ved simpel stemmeflerhed. 
Ejendomsret til én giver ret til én stemme; ejendomsret til to parceller giver ret til to 
stemmer osv. Hvis en parcel er i sameje mellem to personer, har hver ret til 1/2 stemme, 
og er en parcel i sameje mellem 3 personer, har hver ret til 1/3 stemme osv. Ejeren af en 
parcel kan ved forudgående meddelelse til generalforsamlingens dirigent delegere 
brøkdele af sin stemme til medlemmer af sin husstand. Afstemningen sker på den måde, 
som dirigenten finder hensigtsmæssig. Afstemningen skal ske skriftligt, når dirigenten 
eller 5 medlemmer kræver det.” 
 

Møde- 
deltagere 
 

Nr. 1: Nej 
Nr. 2: Ja 
Nr. 3:Ja 
Nr. 4: Nej 
Nr. 5:Ja 
Nr. 6:Nej 
Nr. 7: Fuldmagt 
Nr. 8:Nej 
Nr. 9:Ja 
Nr. 10: Fuldmagt 
Nr. 11: Ja 
Nr. 12: Ja 
Nr. 13: ja 
Nr. 14: Ja 
Nr. 15:Nej 
Nr. 16:Ja 
Nr. 17:Nej 
Nr. 18: Ja 

Nr. 31: Ja 
Nr. 32: Nej 
Nr. 33:Ja 
Nr. 34:Ja 
Nr. 35:Nej 
Nr. 36:Ja 
Nr. 37:Fuldmagt 
Nr. 38:Nej 
Nr. 39:Ja 
Nr. 40:JA 
Nr. 41:Ja 
Nr. 42:Ja 
Nr. 43:Ja 
Nr. 44:Fuldmagt 
Nr. 45:Ja 
Nr. 46:Ja 
Nr. 47: Ja 
Nr. 48: Nej 



Generalforsamling Grundejerforeningen Møllestensparken 2024 Side 2 af 13 

Nr. 19:Ja 
Nr. 20:Ja 
Nr. 21: Ja 
Nr. 22:Nej 
Nr. 23:Ja 
Nr. 24:Fuldmagt 
Nr. 25:Nej 
Nr. 26:Ja 
Nr. 27: Ja 
Nr. 28:Ja 
Nr. 29:Ja 
Nr. 30: Ja 

Nr. 49:Fuldmagt 
Nr. 50: Nej 
Nr. 51:Ja 
Nr. 52:Ja 
Nr. 53:Nej 
Nr. 54:Nej 
Nr. 55: Nej 
Nr. 56: Nej 
Nr. 57:Ja 
Nr. 58:Ja 
Nr. 59: Nej 
Nr. 60:Nej 
 
41 fremmødte, inkl. fuldmagter 
 

 
 

Punkt 1.4 Valg af stemmetællere 

Uddybning af 
punktet 

Der skal vælges to stemmetællere til optælling af antal stemmer under de enkelte 
punkter. 
 

Beslutning 
 

Keld Hauge, Mette Bro 

 
 

Punkt 2 Beretning om foreningens virksomhed de forløbne to år 

Formandens 
beretning 
 

Igen i år har en betydelig del af bestyrelsens arbejde været præget af ombygningen af 
Møllehuset. I foråret blev der opsat emfang og udsugning og Møllehusets vægge fik den 
helt store tur, med spartling og maling. Nu tør vi godt sige, at selve ombygningen er 
færdig, så vi for alvor kan komme i gang med at bruge huset, og prioritere energi og 
penge i, at indrette det, så det bliver hyggeligt og funktionelt mange år fremover. Dette 
arbejde påhviler os alle, og det er derfor også glædeligt, at der på dette års 
generalforsamling er flere forslag til indretning og brug af huset. – Tag godt imod dem, 
de er lavet med de bedste hensigter. 

En stor del af de opgaver, en bestyrelse normalt tager sig af i en boligforening, som 
vores, varetages i det daglige af Møllestensparkens udvalg og arbejdsgrupper. Det letter 
dels bestyrelsens arbejdsbyrde, men sikre også, at vi har den/de bedste Mølleboere på 
sagen.  Uden arbejdsgruppernes store indsats, ville vores forening ikke være så flot, som 
den er, uden det blev meget dyrt for den enkelte beboer. Vores fælles indsats er 
ligeledes med til at styrke vores sociale bånd, og give Møllestensparken den helt særlige 
ånd. Bestyrelsen er derfor meget taknemmelig for alle jer, der tropper op til 
arbejdsdage, engagerer jer i arbejdsgrupperne og tager en tørn i hverdagen. Det er 
vigtigt at vi alle yder en indsats. På den måde kan vi holde udgifter lave, og fællesskabet 
højt.  

En stor udgift i dette års budget har været snerydning og saltning. Selvom det var en 
relativ mild vinter, kostede det os næsten 40.000 kr. Det er umuligt at spå om, hvad det 
vil koste i år, eller de kommende år. Det kan både blive billigere, men det kan også blive 
væsentligt dyrere, hvis det bliver en hård vinter. Det er derfor oplagt at vi selv tager os af 
denne opgave, for at spare os selv for en dyr regning i fremtiden. Det er på den 
baggrund, at bestyrelsen på dette års generalforsamling fremsætter et forslag om, at vi 
investerer i udstyr til snerydning og saltning, og får lavet en arbejdsgruppe, der kan tage 
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sig af opgaven. 

Ved GF23 fremlagde bestyrelsen et forslag om ændring af vores vedtægter, således vi 
lettede opgaven omkring regnskab og revision af foreningens økonomi. Dette fik vi lov til 
at gå videre med. Ændringerne er nu ændret i vedtægterne, hvilket forhåbentlig vil lette 
arbejdet for foreningens kassere. 

Selvom vi er en forening med sund økonomi, og et relativt højt kontingent er bestyrelsen 
meget opmærksom på, at vi også er en forening der har forholdsvis store fællesarealer, 
samt fælles faciliteter, der skal passe, vedligeholdes og moderniseres. En vigtig opgave 
for bestyrelsen fremadrettet og for vores forening, som helhed, er derfor at have øje på, 
hvad der måtte kommer af større udgifter i fremtiden i forhold til vedligeholde af vores 
fælles ejendom, men også holde den tidssvarende, så her også er attraktivt, at bo for 
fremtidige Mølleboere. En vigtig opgave for bestyrelsen i det kommende år, vil derfor 
være at arbejde mod, at vi har en robust økonomi, samt sørge for, at der prioriteres i 
henhold til kommende vedligeholdelses opgaver, og vores fælles ambitioner. 

I det forgangne år har vi både måtte sige farvel til gamle Mølleboer, og byde nye 
velkomne. I dag byder vi velkommen til nye familier i nr. 18,, 21, 35 og 56. Vi har igen i 
år, haft et par dødsfald i Møllestensparken. Der skal lyde en dybtfølt kondolence fra 
bestyrelsen og resten af Møllestensparken til de efterladte. 

Der vil snarest komme et velkomstmøde for alle de nye beboere. Dato meldes ud, 
sammen med udsendelse af dette referat.  

 

 
 

Punkt 3 Orientering fra udvalg og evt. nedsatte arbejdsgrupper 

Beretning fra 
Græsudvalget  
 

Sidste år manglede udvalget medlemmer, men i år er der heldigvis kommet nye til. Der 
er opmærksomhed på, at maskinen er slidt. blandt andet fordi vi også har slået 
græs/stier i plantagen. 

Beretning fra 
Kultur & 
Miljøudvalget  
 

Vi er et velfungerende udvalg med 10-12 medlemmer. Der har været to møder i år, hvor 
arrangementer planlægges (opdeles i postkasser og hænges i “kuk-kassen) 
 
Der er nu lavet en budgetramme pr. aktivitet, så det sikres at udvalgets midler fordeles 
ud.  
 
Der har været fokus på, at der laves arrangementer for alle aldre. Der har blandt andet 
været afholdt velbesøgt biograf-cafeer i Møllehuset, Garagebar og Fælles Mølletid.  
 
Vi vil gerne lave nogle gode arrangementer for teenagere også. Så hvis man har nogle 
gode ideer, er man meget velkommen 

Beretning fra 
Legeplads-
udvalget  
 

Ingen 

Beretning fra 
Møllehus-
udvalget  
 

Meget af dette år har været præget af ombygningen.  
Udvalget udtrykker ønske om, at udvalgets opgaver bliver gjort helt klar. 
U 

Beretning fra 
Plante-
udvalget 

Efter et par år med få medlemmer, er der nu kommet flere til.  
Der har været afholdt 2 arbejdsdage, hvor der har været god deltagelse.  
Der er hængt vejledninger op ved kvashegn, og kompost ved poolen, så alle kan se 
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(inkl. 
Brænder-
udvalget) 
 

hvordan vi bedst passer på det. 
Der kigges på årshjul, så det bliver synligt for alle, hvad der skal ske i løbet af året. 
 
Udvalget vil gøre mere ud af at der inviteres på facebook m.v., så alle bliver 
opmærksomme på arbejdsdage. 
 
Som et nyt tiltag har udvalget indført “grøn mølle-tid”. Hvor vi mødes om mindre, 
konkrete opgaver i løbet af året.   
 
Brænderudvalget: 
Består af 10 medlemmer 
 
Der brændes en del, men det kan være svært at følge med i sommerperioden. Der er 
derfor altid brug for ekstra hjælp. Ligeledes er der lidt udfordringer med blæst og tørke 
pga. brandfare.  
 

Beretning fra 
Pøludvalget  
 

I starten af sæsonen blev hullet i røret lappet. Ligeledes er ventilen skiftet- Der bruges 
dog stadig en del vand.  
Den har været rigtig fint ren, og vi har god kvalitet. Der er 29 rensehold, og vi skal helst 
ikke være færre. 
 
Der stilles forslag om, at der foretages en lækagesporing. 

Beretning fra 
Tennis-
udvalget 
(inkl. 
Motions-
udvalget) 
 

Tennisbanen savner nogle spillere.  

 
 

Punkt 4 Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Uddybning af 
punktet 
 

Gennemgang af regnskabet for det forløbne år ved kassereren. 
 
 

Bilag   

Referat 
 

regnskabet blev godkendt med supplerende oplysninger til note 3 og 10. Kassereren 
lovede at rette så det endeligt godkendt regnskab kunne udsendes sammen med 
referatet af GF 
 
Med skyldige omkostninger er der trukket 200.000 på vores kassekredit.  
 
Det er vigtigt, at vi får afleveret kvitteringer i rette tid, så de kan komme med i det rette 
regnskabsår.  
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5 - Forslag fra medlemmer 
 

Punkt 5.1  

Uddybning af 
punktet 
 

Jeg har et ønske om, at Møllehuset kan blive brugt mere som et fælleshus. 
 
Forslag nr. 1: Vi laver en opstilling af borde og stole som står fremme. Det vil sige, at når 
man har lånt møllehuset til fest eller andet, så stiller man borde og stole tilbage til deres 
faste udgangspunkt. Det vil gøre det mere indbydende og nemmere at bruge i 
dagligdagen, at man ikke skal til at finde borde og stole frem hvis man har lyst til at sidde 
sammen med sine naboer og hygge sig.  
 
Forslag nr. 2: Køkkenet bliver tilgængeligt for alle, sådan at man ikke skal rundt og finde 
en nøgle, hvis man ønsker at lave en kop te eller kaffe, mens man sidder og spiller et spil 
med sine naboer. Man kunne gøre sådan at vores møllehusnøgle også passede til vores 
køkken eller man kunne have en nøgleboks hængende med en kode, så man nemt kunne 
få nøglen når man spontant var i fælleshuset.  
 

Med venlig hilsen Maj Vestergaard       
 

Bilag 
 

 

Beslutning 
 

Forslag 1: Vedtaget  
 
Forslag 2: Forslaget er stemt ned 
 
Der var opbakning til, at køkkenet kan åbnes mere op i en eller anden form. Bestyrelsen 
vil invitere Møllehusudvalget og andre interesserede til dialog om, hvordan køkkenet kan 
bruges mere frit 
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6 – Forslag fra bestyrelsen og udvalg, herunder vedtagelse af kontingent 
 

Punkt 6.1 Budgetforslag 2024/25 

Uddybning 
af punktet 

Indtægter: 
Kontingenter 

 
456.000 

Tørretumbler 2.000 
Renteindtægter 0 
Indtægter i alt  458.000 
 
Udgifter:  
Udvalgenes ordinære budgetønsker: 

 

Græsudvalget 9.000 
Kultur & Miljøudvalget 15.000 
Legepladsudvalget 0 
Møllehusudvalget 10.000 
Gæsterummet 0 
Planteudvalget 5.000 
Brænderudvalget 1.500 
Pøludvalget 35.000 
Tennisudvalget 11.000 
Motionsudvalget 0 
 
I alt fra udvalgene: 
 

 
86.500 

Bestyrelsen: 
Møllehus – reparationer, el, gas og vand 

 
77.500 

Svømmebassin – el og vand 35.000 
Tennisbane – vand  1.000 
Asfaltreparation  25.000 
Administration, forsikring og betalingsservice 46.000 
Snerydning  40.000 
Belysning 17.500 
Renovation inkl. kloakrensning 15.000 
Bestyrelsens rådighedsbeløb 15.000 
Renter og gebyrer 20.000 
 
I alt fra bestyrelsen: 
 

 
292.000 

Samlede udgifter: 378.500 
 
Overskud på ordinær drift: 

 
79.500 

Beslutning 
 

Godkendt 

 
 

Punkt 6.2.1 Ekstraordinært budgetforslag fra Bestyrelsen  

Uddybning af 
punktet 
 

Der stemmes først om dette forslag, efter der er stemt om græsudvalgets forslag under 
punkt 6.3.1 
 
Ekstraordinært budgetforslag fra Bestyrelsen 
Budget 23/24 er hårdt belastet af en omkostning på 38.000 for snerydning og 
Bestyrelsen foreslår etablering af et Snerydningsudvalg. 
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Der er allerede tilsagn fra 5 personer, der på skift vil feje og salte fortov, hvor sand også 
er et alternativ med nedenstående udstyr. 
 
Vinterpakke til Stiga Park WX og W 
Stiga Park Kost 100 cm og snekæder 16x750" inkl. Moms kr. 14.370 
Brugt Rondini SPT100 salt/gødningsspreder (svær at skaffe fra ny i øjeblikket)  kr. 7.000 
 
Vinterpakke i alt kr. 21.370 
  
Stemmes forslag ikke hjem fortsættes den nuværende løsning med ekstern leverandør 
 

Bilag  

Beslutning 
 

Vedtaget 

 

Punkt 6.2.2 Ekstraordinært budgetforslag fra Bestyrelsen  

Uddybning af 
punktet 
 

Bestyrelsen stiller forslag om, at gadebelysningen er tændt hele natten 
 

Bilag  

Beslutning 
 

Der stilles spørgsmål til, om lyset kan ændres, så det ikke er så gult og dæmpet. 
 
Forslaget er stemt ned  

 
 

Punkt 6.3.1 Ekstraordinært budgetforslag fra græsudvalget 

Uddybning af 
punktet 

Ekstraordinært budgetforslag fra Græsudvalget 
Den store græsslåmaskine er fra 2013 og er begyndt at kræve reparationer ud over 
almindelig vedligeholdelse, så græsudvalget stiller forslag om nyt udstyr, som ligeledes 
er koordineret med behovet i Bestyrelsens forslag om snerydning. 
  
Stemmes enten forslag 1 eller 2 hjem kan vi spare reparation og vedligeholdelse fra 
ordinært 2025 budgetforslag og den gamle maskine forventes at kunne sælges. 
- Nødvendig reparation på eksisterende maskine              kr. 10.000 
- Løbende ordinær 2025 vedligeholdelse                               kr. 3.000 
- Salg af den gamle maskine (estimeret)                                kr.7-10.000 
  
Forslag 1 og 2 er begge øjeblikkelige kampagnemodeller og er identiske på nær 4x4, 
som er klart at foretrække ved forslag 3 og bestyrelsens forslag om snerydning. 
 
Forslag 1 – Græsslåmaskine med 4x4. 
Stiga Park 500 WX 4x4 og Stiga Park Combi pro 110 q plus klippebord inkl. moms      kr. 
54.000 
 
Med fradrag af løbende vedligeholdelse og nødvendig renovering i ordinære 
budgetønske, samt salg af den gamle maskine vil investering forventeligt være 
mellem kr. 31.000 - 34.000. 
 
Forslag 2 – Græsslåmaskine uden 4x4 
Falder forslag 1 foreslår Græsudvalget en alternativ model 
Stiga Park 500 W og Stiga Park Combi pro 110 q plus klippebord inkl. moms                 kr. 
47.600 
Med fradrag af løbende vedligeholdelse og nødvendig renovering i ordinære 
budgetønske, samt salg af den gamle maskine vil investering forventeligt være 
mellem kr. 24.600 - 27.600. 
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Forslag 3 
Stemmes forslag 1 eller 2 ikke hjem falder dette forslag 
 
Græsudvalget har i en periode udført græsslåning i plantagen, område ud mod marker 
og omkring shelterområdet til glæde for os selv, så det giver mulighed for at færdes 
nogenlunde almindeligt i området. 
Græsudvalget kan selv udskifte klippebord og slagelklipper efter behov 
 
”Offroad” pakke til begge modeller, så vi ikke ødelægger det nye klippebord 
Stiga Park Slagleklipper Park inkl. Moms kr. 14.039 
 
Stemmes forslag 3 ikke hjem stopper Græsudvalget med at udføre ”offroad” opgaven 
uden for Møllestensparken for ikke at ødelægge det nye klippebord 
 
 

Bilag   

Beslutning 
 

Forslag 1: Vedtaget 
 
Forslag 2: Frafalder 
 
Forslag Vedtaget 
 
ifht. Forslag 3, der er ansøgt om midler ved Tuse og Butterup Lokalforum, til at dække 
udgifter og vedligehold af maskine, hvis vi fortsat skal slå græs/stier i plantagen. - De 
har bevilget 5.000 kr. årligt.  

 
 

Punkt 6.3.2 Ekstraordinært budgetforslag fra Multibanegruppen 

Uddybning af 
punktet: 

Sidste år på generalforsamlingen, blev forslaget omkring omlægningen af nuværende 
tennisbane til en multibane/tennisbane, ved en afstemning stemt positivt. 
Dog var økonomien for skrøbelig pga. ombygningen i Møllehuset til at vi kunne lægge 
en plan for den. Nu ser det anderledes og bedre ud, og vi ønsker fortsat at arbejde for 
en multibane. Multibanen koster ca. 300.000 kr. Forslaget fra sidste år er herunder 
vedhæftet. 
 
Vi vil gerne fremstille forslag om, at vi anvender vores kassekredit til at finansiere 
multibanen i 2026. 
 
Der er lige nu 200.000 kr. tilgængelig. Vi ønsker derfor at fremstille følgende forslag: 
 

A) Kassekredit nedbringes med minimum 150.000 i det næste år, mhp finansiering 
af en multibane i 2026. 

 
B) Kassekredit nedbringes med minimum 100.000 i det næste år, mhp finansiering 

af en multibane i 2026. 
 

 
 
 

Bilag  Bilag 1  

Beslutning 
 

Forslag A) Forslaget er vedtaget.  
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Punkt 6.3.3 Ekstraordinært budgetforslag fra Fitnessudvalget 

Uddybning af 
punktet 

Fitnessudvalget ønsker at udskifte den ødelagte crosstrainer med en bodybike. De kan 
købes brugt i fin kvalitet. Der ansøges om 3.000 kr. 
 
 

Bilag   

Beslutning 
 

Forslaget er vedtaget 

 
 

Punkt 6.3.4 Ekstraordinært budgetforslag fra Indretningsgruppen 

Uddybning af 
punktet 

Ansøgning om midler til indretning af Område B i Møllehuset Hver ansøgning er separat 
og uafhængig af hinanden. 
 
Ansøgning 1 
Med renoveringen er toiletterne flyttet ned i det område, der tidligere var et legerum 
med hule og rutchebane under trappen. Med toiletternes nye placering er området nu 
blevet en adgangsvej og legetingene under trappen er fjernet. Rummet er blevet malet 
og fremstår stort, lyst og med et dejligt solindfald. Arbejdsgruppen foreslår derfor, at 
rummet fremover udnyttes som et sidde/hygge område for store og små. Her skal det 
være muligt lige at sætte sig og læse avisen, holde et lille formelt/uformelt møde, tegne 
med ungerne og meget mere. Vi vil derfor gerne fjerne den ene stolpe ved trappen 
(velkendt tiltag i mange Møllehuse), smide den meget tunge, gamle tavle ud, 
fastmontere en ny bænk, renovere et møllebord/købe et nyt, opsætte små bogkasser og 
en pendel samt sætte nye akustikplader op på væggen (grundet lav loftshøjde i rummet 
er der fravalgt montering af loftplader). Projektet vil fortrinsvis være baseret på genbrug 
af eksisterende inventar, dog vil akustikpladerne være nyindkøbte.  
 
Til ansøgning 1 søges der: 5.000,- 
 
Ansøgning 2  
Aktivitetsrummet på 1. sal har en meget dårlig akustik, da der udelukkende er gipsplader 
på væggene. Langs de to skråvægge er der monteret faste plader, som beskytter 
gipsvæggene, men som ikke har nogen akustisk virkning. Trægulvet er i fin stand, men 
bidrager heller ikke til et bedre opholdsklima. For at skabe et rum, hvor det er bedre at 
opholde sig i, foreslår arbejdsgruppen, at der monteres akustikpaneler i rummet. 
Akustikpanelerne vil være samme type, som der ansøges om i Ansøgning 1, så der bliver 
sammenhæng i området. 
 
Til ansøgning 2 søges der: 20.000,-  
 
Ansøgning 3  
Alle elsker bordtennisbordet, der i dag bor i Aktivitestrummet, og arbejdsgruppen ønsker 
også, at det fremover skal være muligt at spille bordtennis i rummet - dog foreslår 
Arbejdsgruppen, at et så stort rum (på størrelse med stuen i mange Møllehuse) også skal 
kunne tilbyde flere muligheder. Med en bedre akustik i rummet vil det blive et attraktivt 
sted at lege, bygge huler, danse, gynge, ligge og hygge sig og meget mere...  
 
Til ansøgning 3 søges der: Nyt bordtennisbord, sammenklappeligt, 2299,00,- + fragt:  
I alt 3000,-  
 
Ansøgning 4  
Til ansøgning 4 søges der: fugleredegynde: 1000,- 

Bilag  Bilag 2  
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Beslutning 
 

Ansøgning 1: Nedstemt  
 Ansøgning 2: Nedstemt 
Ansøgning 3: Nedstemt  

 
 

Punkt 6.3.5 Ekstraordinært forslag fra Udvalg til renovering af bar-lokalet i Møllehuset. 

Uddybning af 
punktet 

Her søger vi om en rammebevilling på kr. 15.000 til rummet, som vi tænker skal gøres 
mere launch-hygge-agtig.  
 
Vi kommer ikke i mål med det indenfor generalforsamlingen 2025, men de 15.000 kunne 
være en fin start. 
 

Bilag   

Beslutning 
 

Forslaget er nedstemt  

 
 

Punkt 6.3.6 Ekstraordinært budgetforslag fra Initiativgruppen 50-års fødselsdagen 

Uddybning af 
punktet 

Ansøgning om midler til 50-års fødselsdagen  
 
Hver ansøgning er separat og uafhængig af hinanden. 
 
Ansøgning 1 Møllestensparken fylder 50 år – og det skal fejres. På GF23 blev det 
besluttet, at det skal fejres i 2025. En initiativgruppe har etableret sig, og denne gruppe 
foreslår, at fødselsdagen afholdes søndag d. 04.05.2025, som en klassisk fødselsdag med 
kaffe og kage, sang og musik og leg og hygge. Det endelige program for dagen er endnu 
ikke fastlagt, da initiativgruppen håber, at der vil være flere mølleboere, der har lyst og 
tid til at komme med gode ideer og input. Initiativgruppen har også talt om, at der skal 
være mulighed for, at der kan ske arrangementer/forberedelser op til fødselsdagen.  
 
Til afholdelse af 50 års fødselsdagen og evt. forberedelser op til denne søges der: 
15.000,-  
 
Ansøgning 2 I fald Ansøgning 1 ikke godkendes, søges der: 10.000,-  
 
På vegne af Initiativgruppen 50-års fødselsdagen, Nr. 10 

Bilag   

Beslutning 
 

Ansøgning 1: Nedstemt 
Ansøgning 2: Forslaget er vedtaget 

 

Punkt 6.3.7 Ekstraordinært budgetforslag fra Planteudvalget 

Uddybning af 
punktet 

Til beskæring af buskads/træer på volden og trekantsområdet på Bygvænget ved volden. 
Ekstraordinært budgetønske: 10000 kr 

Bilag   

Beslutning 
 

Vedtaget  

 

Punkt 6.3.8 Ekstraordinært budgetforslag fra Planteudvalget 

Uddybning af 
punktet 

På vegne af planteudvalget vil vi gerne indstille til GF at petanque banen foran 
Møllehuset nedlægges og at der i stedet sås græs. 
  
Den nuværende bane er svær at vedligeholde, kanterne er rådnet væk og hvis der er 
ønske om at spille petanque, kongespil etc i forbindelse med arrangement i Møllehuset, 
så kan det sagtens fungerer på græs. 
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Da der vil være brug for noget større redskab til at fjerne nuværende belægning, samt 
tilføre jord og så græs, så anmoder vi om et rådighedsbeløb på 5.000 kr. til den opgave. 
  
Vi har desværre ikke nået at få et reelt tilbud i hus, men antager at det kan gøres inden 
for den ramme. 
  
Planteudvalget skal nok være tovholder på opgaven hvis der er stemning for ønsket. 

Bilag   

Beslutning 
 

Nedstemt 

 

Punkt 6.3.9 Ekstraordinært budgetforslag fra Cirkel C 

Uddybning af 
punktet 

Cirkel C ansøger om 63.128 kr. til etablering af nyt gyngestativ i cirkel C jf. vedlagte tilbud 

Bilag  Bilag 3 

Beslutning 
 

Vedtaget: 

 

Punkt 6.3.10 Ekstraordinært budgetforslag fra Møllemarked-kordinatorgruppen 

Uddybning af 
punktet 

Ansøgning om midler til Møllemarked  
De sidste par år har der været en stigende deltagelse til spisning til Møllemarked. Der 
ansøges derfor om indkøb af 2 nye telte.  
 
Ansøgning 8.000,-  
 
På vegne af Møllemarked-koordinatorgruppen 2024 

Bilag   

Beslutning 
 

Nedstemt 

 

Punkt 6.3.11 Ekstraordinært budgetforslag fra Møllehusudvalget 

Uddybning af 
punktet 

Ekstraordinært budget  
Der søges pr. punkt.  
 
1. Nye gardiner (11 stk): 3.500 kr.  
2. Udskiftning af bord-/bænkesæt: 3.000 kr.  
3. Vægdekorationer til det store fællesrum i Møllehuset (rammebeløb): 5.000 kr.  
4. Hovedrengøring: 6.500 kr 

Bilag   

Beslutning 
 

Ansøgning 1: vedtaget 
Ansøgning 2: Vedtaget 
Ansøgning 3: Vedtaget 
Ansøgning 4: Vedtaget 

 
 

Punkt 6.4 Fastsættelse af kontingent for 2024 

Uddybning af 
punktet 

Bestyrelsen foreslår at øge kontingentet til kr. 8000, - pr. husstand om året (Hvilket er 
en stigning på 400 kr. om året). 
 
Forslag om stigning i kontingentet stilles på baggrund af, at bestyrelsen ønsker at 
kontingentet følger prisudviklingen.    

Beslutning 
 

På grund af de ekstraordinære budgetforslag, er der kommet yderligere forslag.  
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Forslag 1: Hele underskuddet dækkes+ henlæggelse til multibane  + prisudvikling = Årlig 
kontingentforhøjelse på 4.500  
Forslag 2: Underskuddet finansieres + prisudvikling= Årlig kontingentforhøjelse på 2000 
kr.   
Forslag 3: Vi trækker kassekreditten fuldt ud ex. buffer på 100.000 kr = Årlig 
kontingentforhøjelse på 1.200 kr.  
Forslag 4: Bestyrelsens oprindelige forlag, hvorved kassekreditten på 500.000 trækkes 
fuldt ud =  Årlig kontingentforhøjelse på 400 kr.  
 
Forslag 1: Nedstemt 13 for og 19 i mod 
Forslag 2: Vedtaget 30 for og 6 i mod. 
 
Da der allerede er betalt for november, skal der betales ekstra pga. det forøgede 
kontingent. Denne betaling er på ekstra 1.000 kr. . Denne betaling fordeles over de 
kommende 3 betalinger.  
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7 - Valg til bestyrelse m.m. 
 

Punkt 7 Valg af medlemmer til bestyrelsen, jvf. § 12, stk. 1, 2 og 3 

Uddybning af 
punktet 

Følgende medlemmer er på valg i år:  
● Keld Nihøj (nr. 58) – genopstiller ikke  
● Anne vind (nr. 16) – genopstiller 

 
 

Der skal vælges 3 medlemmer for 1 år. 
 

Beslutning 
 

Trine Viltoft (41) er valgt 
Anne Vind (16) er valgt  
Martin Christensen (31) er valgt 

 
 

Punkt 8 Valg af suppleanter til bestyrelsen 

Uddybning af 
punktet 

Nuværende suppleanter er: 
● Jacob Hørlyck  (nr. 33) – genopstiller 
● Mads Lisby (nr. 46) – genopstiller  

 
Der skal vælges 2 suppleanter for 1 år. 
 

Beslutning 
 

Begge genvalgt 

 
 

Punkt 9 Valg af Revisor, intern revisor samt intern revisorsuppleant 

Uddybning af 
punktet 

Bestyrelsen foreslår genvalg af Dansk Revision. 
Bestyrelsen foreslår genvalg af Per Rasmussen (nr. 26) som intern revisor. 
Bestyrelsen foreslår genvalg af Mette Friderichsen (nr. 31) som intern revisorsuppleant. 
 

Beslutning 
 

Godkendt 

 
 

Punkt 10 Evt. 

 
 

Der henstilles til bestyrelsen at der ses på hvordan de ekstraordinære budgetforslag kan 
tages op på generalforsamlingen, så de bedre kan prioriteres og debatteres. 
 
Der opfordres til, at der ved den årlig generalforsamling laves opstilling af stoler på 
rækker, fremfor ved borde, så alle kan sidde mere samlet. 

 
 
 
 
 
 


